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Vánoční slovo starosty 
 
 
Vážení občané, přátelé a sousedi,  

       blíží se nejkrásnější období roku, čas vánočních svátků a příchodu 
nového roku. Tyto dny nám připomínají hodnoty, na kterých skutečně 
záleží – rodinu, přátelství, vzájemnou pomoc a soudržnost. Vánoce 
nejsou jen o dárcích a světlech na stromečku, ale také o pocitu klidu, 
vděčnosti a naděje. 

Rok 2024 byl pro naši obec výjimečný. Společně jsme zvládli řadu výzev a mohli jsme být svědky 
mnoha krásných okamžiků, které nám ukázaly, jak silná a jednotná naše komunita je. Dovolte mi 
proto touto cestou poděkovat všem, kteří se podíleli na rozvoji Zahořan, ať už svou prací, 
dobrovolnictvím nebo podporou sousedů a přátel. 

Do nového roku 2025 Vám přeji pevné zdraví, spokojenost a mnoho důvodů k radosti. Ať jsou 
Vánoce pro Vás časem pohody a novoroční dny přinesou novou energii pro všechno, co nás 
společně čeká. 

Děkuji Vám za důvěru a přeji Vám všem Veselé Vánoce a šťastný nový rok. 
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CO SE V OBCI DĚLO

 

Dětský den v Zahořanech 

V sobotu 8. června se v naší malebné obci konal den plný smíchu, 

zábavy a dobrodružství. A kdo za tím vším stál? Samozřejmě naši 

šikovní hasiči, kteří s podporou obce připravili pro děti jedinečný 

zážitek – Pohádkovou stezku kolem zahořanského rybníku. 

Ráno se obloha rozzářila sluncem a děti už netrpělivě čekaly na 

začátek akce. Na startu pohádkové stezky, která vedla malebným 

okolím rybníka, se hned od prvního kroku děti ponořily do kouzelného 

světa plného pohádkových postav. Kdo by odolal, když na každém 

kroku čekali Královna, vodník, víly, a dokonce i několik roztomilých 

zvířátek! Hasiči v kostýmech spolu s místními dobrovolníky nasadili 

správnou atmosféru, takže nejen děti, ale i dospělí se cítili jako           

v pohádce. 

Celá trasa stezky byla pestrá a kreativně připravená. Každé zastavení 

na stezce bylo spojené s malým úkolem nebo hádankou, kterou děti 

musely vyřešit, aby mohly pokračovat dál. "Poznáš postavičky 

z pohádek?" nebo "Zapamatuj si co nejvíce věcí." To byly jen některé z výzev, které děti                

s nadšením plnily. Nechyběly ani sladkostí a spousta dobré nálady. 

Pro všechny účastníky byl nachystán i malý dárek na konci stezky. "Jsem moc rád, že jsme se 

rozhodli tuto akci uspořádat. Je to krásná příležitost, jak spojit děti, rodiče i celou obec," řekl 

starosta Zahořan, který se na místě objevil s úsměvem na tváři a nezapomněl poděkovat všem, 

kteří se podíleli na organizaci. 

A co vlastně říkají děti? "Nejvíc se mi líbilo, když jsem poznala všechny postavičky z pohádek, 

které ani maminka neznala" směje se malá Anička, která si stezku užívala od začátku do konce.  

A Honzík? Ten prý nezapomene na Hastrmana, který byl zelený od hlavy až k patě a dokonce mu 

kapalo ze šosu. 

Dětský den v Zahořanech je už nyní v obci tradicí, a díky úsilí místních hasičů, dobrovolníků a 

obce jsme opět měli možnost strávit den plný zábavy. Děkujeme všem organizátorům za tento 

kouzelný zážitek a těšíme se na další ročník. 

A teď už zbývá jen jedno: nezapomeňte si napsat na seznam svých přání pohádkové 

dobrodružství pro příští rok.         Pavel P. 

 

 

 

 



 

4 
 

CO SE V OBCI DĚLO

 

Skvělá vodní zábava u Zahořanského rybníka 

Sobota 29. června 2024 se stala nezapomenutelným dnem pro všechny milovníky vodních sportů i 

pro ty, kteří si přišli užít slunečný den plný zábavy a adrenalinu. Paddleboard Fest 2024, který se 

konal na Zahořanském rybníku, přilákal desítky návštěvníků a účastníků, kteří si užili skvělé 

závody, sportovní výkony a přátelskou atmosféru. Akce, která se konala již tradičně v naší obci, se 

stala velkým úspěchem a ukázala, jak se mohou Zahořany stát centrem vodní zábavy. 

Po celý den se na rybníku pohybovalo množství paddleboardistů všech věkových kategorií, kteří si 

přišli užít nejen krásného počasí, ale i příležitosti vyzkoušet si tento stále populárnější vodní sport. 

Pro začátečníky bylo připraveno množství instruktáží a možností si půjčit paddleboardy                 

a dozvědět se, jak správně na prkně stát a jak se pohybovat  

na vodní hladině. Pro zkušené závodníky byly nachystány 

náročnější trasy a soutěže. 

Hlavním bodem programu byl bezpochyby Zahořanský 

Paddleboard Challenge, závod, který přilákal účastníky 

všech věkových kategorií. Závodníci museli projet okruh 

kolem rybníka co nejrychleji, a to jak v kategorii pro hobby 

paddleboardisty, tak v kategorii pro zkušené jezdce. 

Vítězové si odnesli nejen cenné ceny, ale i zasloužené 

ovace od diváků, kteří fandili při každém průjezdu. 

Vedle závodů pro dospělé probíhal také Paddleboard Kids Cup, kde si děti mohly na menších 

prknech vyzkoušet své první závody. I zde byl velký zájem a o zábavu nebyla nouze. Dětské 

závody byly plné smíchu a radosti, přičemž malí závodníci byli odměněni za svůj výkon medailemi 

a diplomy. 

Kromě sportovních zážitků si návštěvníci užili také skvělou atmosféru, která celou akci provázela. 

U rybníka byla k dispozici řada stánků s občerstvením, kde si každý mohl pochutnat na místních 

specialitách a osvěžujících nápojích. K tomu všemu hrála hudba, která dodávala celému dni ještě 

příjemnější náladu. 

„Paddleboard Fest byl naprosto skvělý. Jsem rád, že jsme se 

tu sešli všichni, ať už jako závodníci, nebo diváci. Zahořany 

pro mě byly krásným překvapením a určitě se sem na 

paddleboard vrátím,“ řekl účastník závodu, pan Tomáš, 

který přijel z nedaleké obce. 

Celý festival se stal skvělým dnem pro všechny – pro 

rodiny s dětmi, sportovní nadšence i pro každého, kdo chtěl 

zažít něco nového. Akce přilákala nejen místní obyvatele, 

ale i návštěvníky z širšího okolí, kteří si užili nejen vodní sporty, ale i krásu 

přírody, kterou Zahořany nabízí. 

„Jsme velmi rádi, že jsme mohli uspořádat takovou akci a že se setkala s takovým úspěchem. 

Zahořany mají skvělé přírodní podmínky a těší nás, že si lidé přišli užít den na vodě,“ dodal 

organizátor akce, pan Milan.                      Pavel P. 
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Sochařské sympozium ve Voznici: Umění oživilo venkov 

Voznice, malebná obec na úpatí Brd, se letos opět stala místem, kde se setkali talentovaní sochaři 

z celé republiky. V rámci letošního Sochařského sympozia, které probíhalo v druhé polovině srpna 

se vytvořily unikátní sochy, které nejen obohatily 

kulturní scénu, ale také zkrášlily veřejný prostor. 

Sochařské sympozium, jež má dlouhou tradici, 

přitahuje každoročně nejen umělce, ale i širokou 

veřejnost, která má možnost nahlédnout do tajů 

sochařského řemesla. Letošní ročník přilákal 

celkem 8 sochařů, kteří pracovali přímo na 

náměstí obce. Téma letošního sympozia bylo 

„Příroda a člověk“, což bylo zřejmé nejen z 

použitých materiálů, ale i z výsledných děl. 

Téměř dvě desítky soch vznikaly pod rukama umělců, kteří se do Voznice sjeli ze všech koutů 

Česka. Mnohé z děl byly inspirovány místní krajinou, přírodou a zvířaty, která jsou součástí života 

obce. Sochaři využívali především motorovou pilu, což přispělo k pestré paletě výsledků. 

„Práce na sochách ve veřejném prostoru je pro mě vždycky výzvou. Lidé přicházejí, dívají se, ptají 

se, a to mi dává zpětnou vazbu, která je pro umělce velmi cenná. Ve Voznici je skvělé, že je tu 

otevřenost pro nové umění,“ řekl jeden z účastníků, sochař, který se letos podílel na sympoziu s 

monumentálním dílem z robustního kmene, jež připomíná surové propojení člověka a přírody. 

Po celý týden, kdy sochaři tvořili, měli místní i návštěvníci možnost sledovat, jak jednotlivé sochy 

vznikají. Součástí sympozia byly i veřejné diskuse a prohlídky, které vedli samotní autoři, a které 

přiblížily techniku, proces tvorby i myšlenky, které za jednotlivými 

díly stojí. 

Na závěr sympozia, v sobotu dopoledne, proběhl slavnostní křest 

všech nových soch, který byl doprovázen kulturním programem. 

Vystoupily místní kapely, připravena byla i výstava fotografií 

dokumentující průběh sympozia, a samozřejmě nechyběl ani 

tradiční slavnostní raut pro účastníky a všechny zájemce. 

„Jsme velmi rádi, že se sochařské sympozium ve Voznici stalo tak 

úspěšným a přitahuje stále více návštěvníků. Tyto akce přispívají    

k rozvoji kultury, ale i k lepšímu vnímání veřejného prostoru. 

Doufáme, že sympozium bude pokračovat i v dalších letech a že 

umění bude i nadále propojovat lidi,“ uzavírá starosta Kytína, pan 

Miloslav Holý.  

Letos vytvořené sochy si každá zúčastněná obec odvezla a jistě 

budou součástí stálé venkovní expozice, kterou si může každý 

zájemce prohlédnout kdykoli. Sochařské sympozium ve Voznici tak nejen oživilo venkov, ale 

zároveň obohatilo kulturní dědictví obce o nové umělecké skvosty, které budou dlouho připomínat 

krásy a sílu přírody, ale i vztah mezi ní a člověkem.          Pavel P. 
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Letní kino na zahradě obecního úřadu 

Naše obec zažila v poslední den prázdnin nezapomenutelný 

večer plný smíchu a dobré nálady. Na zahradě obecního úřadu 

se uskutečnilo další letní kino, které přilákalo mnoho místních i 

návštěvníků z okolí. Tentokrát byla na programu oblíbená letní 

komedie, která všechny přítomné pobavila a přenesla do světa 

rodinné zábavy, prázdninových dobrodružství a vtipných 

situací. 

Sotva se začalo stmívat, zahrada obecního úřadu se proměnila 

v útulné kino pod širým nebem. Na plátně se objevil film, který 

okamžitě přitáhl pozornost – Špunti na vodě, příběh o rodinné 

dovolené, která se 

během několika dní 

promění v řadu veselých 

a trochu bláznivých 

situací. Komedie plná zábavy, vtípků a letního ducha byla 

ideální volbou pro tuto příjemnou letní noc. 

„Letní kino je skvělé, protože umožňuje našim občanům 

zažít kouzlo filmu na čerstvém vzduchu. Dnes jsme si 

vybrali komedii, která je ideální pro rodiny i všechny, kdo se 

chtějí odreagovat a zasmát. Je krásné vidět, jak se celá 

obec schází a společně tráví příjemný večer,“ kvituje si 

jeden z návštěvníků. 

Většina diváků přišla s dekami, židličkami a občerstvením, 

což vytvořilo pohodovou a přátelskou atmosféru. „Přijeli 

jsme z okolní vesnice a je to skvělé. Na takové akce rádi 

jezdíme. Film je super a prostředí je opravdu kouzelné,“ 

pochvalovala si návštěvnice z nedaleké obce. 

Film Špunti na vodě přivedl všechny na chvíli do světa 

rodinných vztahů, letních radovánek a humoru, který je tak 

charakteristický pro české komedie. A i když se občas ve 

filmu objevily trochu šílené zvraty, nikdo nemohl odolat 

smíchu, který provázel celým příběhem. 

Letní kino na zahradě obecního úřadu se již stalo oblíbenou tradicí, která přináší do vesnice živou 

atmosféru a možnost setkat se s přáteli pod hvězdami. A to vše za zcela bezkonkurenční cenu – 

zdarma! „Naše obec má opravdu co nabídnout, a takové akce pomáhají vytvářet silnou komunitu. 

Těšíme se na další promítání,“ dodal starosta. 

Letní kino skončilo pozdě večer, ale vzpomínky na skvělou zábavu a příjemně strávený čas 

zůstanou v srdci všech účastníků ještě dlouho. Už teď se těšíme na další filmové večery, které nás 

čekají.                      Pavel P. 
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Rekonstrukce vodovodního řadu v Zahořanech 
 

Obec Zahořany se po letech vyčkávání rozhodla investovat do rekonstrukce vodovodního řadu, 

který již dlouho nevyhovoval současným potřebám obce. Starý vodovod, vyrobený z litiny, byl nejen 

silně zarostlý, ale především trpěl nevyhovujícími tlakovými poměry, které způsobovaly časté 

problémy s dodávkami vody, zejména v letních měsících. Celkové náklady na opravu přesáhly 6 

milionů korun, ale investice do infrastruktury se ukázala jako nezbytná pro zajištění kvalitní                    

a spolehlivé dodávky vody pro všechny obyvatele. 

„Původní vodovodní řad byl už značně zastaralý a jeho stav 

nám ztěžoval nejen údržbu, ale i schopnost reagovat na 

výkyvy v poptávce po vodě. Často jsme museli řešit výpadky 

nebo nízký tlak vody, což bylo obzvlášť problematické během 

letních měsíců,“ uvedl starosta obce, Pavel Přecechtěl. 

Rekonstrukce, která začala v květnu, zahrnovala kompletní 

výměnu starého litinového potrubí za moderní plastové 

trubky, což zaručuje nejen dlouhou životnost, ale i efektivnější 

distribuci vody. Během prací byl rovněž optimalizován tlakový 

systém, čímž se zlepšily podmínky pro všechny domácnosti  

v obci. 

Oprava vodovodního řadu nebyla levná, ale vzhledem               

k rostoucím nárokům na kvalitní vodohospodářskou 

infrastrukturu to byla investice, která se jednoduše musela 

udělat.  

Rekonstrukce vodovodního 

řadu byla přínosná nejen pro 

zajištění spolehlivosti dodávky 

vody, ale i pro ekologii. Nový 

systém snižuje ztráty vody, 

což má pozitivní dopad na 

celkovou spotřebu a šetření cennými zdroji. 

V obci Zahořany tak nyní mohou obyvatelé i návštěvníci užívat kvalitní a stabilní vodovodní služby, 

a to i v letních měsících, kdy je poptávka po vodě nejvyšší. 

Jsme vděční za trpělivost a pochopení našich občanů, kteří nám pomohli překonat všechny obtíže 

a omezení spojené s rekonstrukcí, a to i během náročného období, kdy byly dodávky vody dočasně 

omezené. Děkujeme 
               Pavel P. 
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Halloweenská noc plná hrdinských příběhů v Zahořanech 
 

Letos 27. října se v sále obecního úřadu                      

v Zahořanech uskutečnil Halloween, který si žádný 

návštěvník nemohl nechat ujít. O skvělou 

atmosféru se postaraly dvě neuvěřitelné hrdinky – 

Wonder Woman a Batgirl. Tyto krásné a milé 

hrdinky převzaly otěže večera a přivedly nás do 

světa, kde se všichni stali součástí příběhu, ve 

kterém dobro a zábava zvítězily nad všemi 

strašidelnými nástrahami. 

Program začal už od samotného příchodu, kdy se návštěvníci v maskách začali 

scházet v sále. Mezi hrdiny, kouzelnými bytostmi, kostlivci a čarodějnicemi nešlo přehlédnout ani 

naše dvě ústřední hrdinky – Wonder Woman v lesklém zlatém brnění a Batgirl v elegantním černém 

kostýmu s jejími ikonickými symboly. Kdo by odolal, když to byly právě tyto dvě superhrdinky, které 

uváděly celý program a přivítaly všechny účastníky s úsměvem na tváři a energií, které by záviděl i 

Batman. 

„Krásný den, hrdinové. Jste připraveni na tu největší zábavu roku?“ zazněl hlas Wonder Woman, 

když se všechny děti i dospělí pohodlně usadili na svá místa. A začalo to. Batgirl se hned pustila do 

„superúkolů“, zatímco Wonder Woman se chopila mikrofonu a 

spustila halloweenský kvíz. 

Ale to nebylo všechno. Když hrdinky prohlásily, že je čas na 

soutěže, sálem se nesla smíšená vlna strachu a nadšení. „Kdo 

má nejlepší masku, ten vyhraje. Ale pozor, nebudete jen stát a 

čekat. Musíte to taky pořádně od soutěžit." volala Batgirl, a tak 

se začaly na parket dostávat nejrůznější příšerky, piráti, upíři i 

zvířátka. 

Děti se smály, rodiče tleskali a nejednu masku bylo opravdu těžké 

rozeznat, protože fantastické kostýmy byly tak propracované, že by je klidně mohli 

použít i do Hollywoodu. Po soutěžích přišla na řadu i tradiční tombola, kde byly hlavní cenou plyšáci 

nejrůznějšího tvaru a velikosti. Všichni si odnesli malý dárek a vítězové se mohli pochlubit, že mají 

v rukou zlatý pohár… tedy spíše barevný sliz, ale kdo by se zlobil, když je to taková pecka. 

Ale co by to byl za Halloween bez pořádného tance? A tak se 

pod taktovkou našich dvou hrdinek začal na parketu hýbat 

každý, kdo měl chuť na pořádnou dávku halloweenské hudby. 

Do rytmu se zapojily všechny věkové kategorie, od malých 

„strašidýlek“ až po tancechtivé rodiče, kteří si užívali, že na 

chvíli mohou být sami dětskými hrdiny. 

Celá akce byla plná smíchu, tance a spousty kouzelných 

momentů. „Byla to skvělá akce. Děti si to užily, a my jsme se 

díky Wonder Woman a Batgirl cítili jako v pohádce. Super akce, určitě 

bychom se zúčastnili i příští rok,“ řekla jedna z maminek, která se společně s rodinou na 

večírku zúčastnila.                                                                                                                
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Takže milí obyvatelé Zahořan, pokud jste se letos nezúčastnili, 

nezoufejte. Na příští Halloween vám už určitě Wonder Woman 

a Batgirl připraví další dávku zábavy a hrdinských momentů.  

A kdo ví, třeba se dočkáme ještě většího počtu superhrdinů    

a superhrdinek, kteří se na tomto večeru stanou hvězdami. 

Do příštího roku tedy nezapomeňte trénovat na nejlepší 

masku a připravit si úsměv, protože Halloween v Zahořanech 

je prostě událost, kterou si nikdo nechce nechat  

ujít. 
        Pavel P. 

 

Drakiáda v Zahořanech 

V jednu listopadovou sobotu se na poli za obecním sálem    

v Zahořanech uskutečnila tradiční drakiáda, která přilákala 

nejen děti, ale i dospělé, kteří si rádi připomněli kouzlo 

podzimního létání s draky. Akce, která slibovala spoustu 

zábavy a vítr v zádech pro všechny, kteří si přišli vyrobit 

vlastního draka, nakonec přinesla spíš trochu jiný zážitek, 

než na jaký jsme byli zvyklí. 

Ráno to vypadalo slibně – krásné podzimní počasí, mírný 

vítr a atmosféra připravená na odstartování soutěže             

o nejkrásnějšího draka. Účastníci si přišli vyzkoušet nejen 

vlastní tvořivost, ale i odvahu pustit svého draka do vzduchu. 

Děti s nadšením vytvářely své draky z barevných papírů, 

kartonu, drátů a lepidla. Nápadům se meze nekladly – od 

klasických tvarů po zcela originální designy, na kterých 

nechyběly ani zvířecí motivy nebo veselé postavičky. A kdo 

neměl vlastní materiál, nemusel zoufat – vše potřebné bylo  

k dispozici na místě, a tak se každý mohl pustit do práce. 

Po dokončení draků se účastníci přesunuli na pole za sálem, 

kde nastal čas na skutečné vzlety. A zde se začal rýsovat 

malý problém – vítr, který měl drakům pomoci k letovým 

výkonům, se znenadání úplně vytratil. Místo nadšeného 

běhu s drakem v ruce bylo vše, co nás čekalo, jen klid         

a bezvětří. „No, tak tohle se nám úplně nevyvedlo,“ smál se jeden z organizátorů, když viděl, jak 

se děti s draky snaží běhat a nic moc se neděje. 

Ale nezoufali jsme. I když se draci nepozvedli do výšin, zůstala skvělá nálada a spousta zábavy.   

I v takovém počasí se většina účastníků nevzdala a s úsměvem na tváři se snažila své draky 

zvednout alespoň kousek nad zem. A když vítr úplně ustal, zbyla ještě jedna „výzva“ – pole kolem 

sálu se po dešti proměnilo v rozblácenou bažinu. Takže místo radostného běhu s drakem na 

obloze se účastníci rychle naučili čistit boty od bláta a smíchem si vyměňovali zkušenosti o tom, 

kdo z nich má nejvíc bláta na nohách.                                                                    Pavel P 
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„Byl to skvělý zážitek, i když vítr nám nepřál. Ale 

co, i tak jsme si to užili,“ říká s úsměvem Anička, 

která si draka vyrobila se svou maminkou. A její 

kamarád Honza dodává: „Nejdůležitější je, že 

jsme byli venku a měli jsme zábavu. A boty jsme si 

umyli až doma, no co.“ 

Ačkoliv vítr neposlechl a bláto bylo větší výzvou 

než létání s draky, drakiáda v Zahořanech byla i 

tak velkým úspěchem. Děti, rodiče i organizátoři si 

užili hezké chvíle společně, a to je přece to nejdůležitější. „A příští rok to bude lepší, slibujeme“ 

dodali organizátoři s úsměvem, kteří se už teď těší na příští ročník drakiády – tentokrát s větším 

větrem a suššími botami. 

Takže milí Zahořanští, pokud jste se letos nezúčastnili, nezoufejte. Za rok určitě nebude chybět 

ani vítr, ani dobrá nálada, a my slibujeme, že draci vzlétnou opravdu vysoko. 

                             Pavel P. 

 

Lampionový průvod v Zahořanech 

V předvečer Dne boje za svobodu a demokracii se v Zahořanech konal kouzelný Lampionový 

průvod, který rozzářil podzimní večer a přinesl do obce nezapomenutelnou atmosféru plnou 

světýlek, smíchu a společenské pohody. Tento tradiční večer, který 

spojuje zábavu pro celou rodinu, se stal jedním z největších 

lákadel podzimních dní v naší obci. 

Účastníci se sešli u kapličky, kde začal průvod plný barevných 

lampionů. Od malých dětí po dospělé – všichni si připravili svoje 

lampiony, svíčky a světélka, které v noci krásně zářily. Průvod se 

pomalu vydal směrem k obecnímu úřadu, kde na všechny čekalo 

překvapení v podobě ohníčku, nočních soutěží a opékání buřtíků. 

„Lampionový průvod je krásnou tradicí, která spojuje celou obec. Je 

to taková malá oslava podzimní atmosféry, kdy si užíváme nejen 

krásu zapálených lampionů, ale i společného času s rodinami 

a přáteli,“ řekl starosta Zahořan. A opravdu, jakmile průvod dorazil na 

místo, atmosféra byla magická – drobné plamínky se 

odrážely ve tvářích dětí i dospělých, kteří se těšili na večerní 

zábavu. 

Po příchodu na obecní úřad si každý mohl opéct svůj oblíbený buřt na ohni, který příjemně hřál, a 

zároveň si užíval příjemnou atmosféru večera. A zatímco se opékaly dobroty, začaly noční 

soutěže – tajemné úkoly, které všechny účastníky prověřily nejen v jejich zručnosti, ale i odvaze. 

Na jednotlivých stanovištích čekaly různé výzvy, které děti i dospělé pobavily a dodaly celému 

večeru ten správný „dobrodružný“ nádech. 

„Nejvíc mě bavily soutěže, ale taky je fajn, že jsme si mohli opéct buřtíky a povídat si s kamarády. 

Je to hezký, že se celá obec sejde,“ řekl malý Jakub, který s rodiči přišel už po několikáté. 
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Lampionový průvod, který byl zakončený příjemným posezením u ohně, patřil k těm okamžikům, 

které přinášejí do obce nejen radost, ale i silný pocit sounáležitosti. Všichni si užili kouzelný 

podzimní večer plný světel, smíchu a tradice, která bude v Zahořanech vždy živá. 

„Příští rok si to rozhodně zopakujeme. Už teď se těším na další Lampionový průvod a všechny ty 

úžasné chvíle, které jsme tu strávili,“ uzavřela 

spokojená místní obyvatelka, Jana, která s 

rodinou procházela celý průvod a spokojeně 

sledovala zářící lampiony na cestě. 

Takže pokud jste letos z nějakého důvodu 

nemohli dorazit, nezoufejte. Zahořany příští rok 

opět rozzáří světýlka a všechny vás srdečně 

zveme, abyste se s námi podívali do tajemné 

noci plné zábavy, soutěží a společných chvilek, 

které stojí za to. 

       Pavel P. 

 

Setkání seniorů v Zahořanech 

V Zahořanech to v sobotní, podzimní odpoledne doslova „ožilo“. Na setkání našich milých seniorů, 

které se tentokrát neslo v duchu staropražského kabaretu, se nejen zábava, ale i historie podívala 

na chvíli zpátky do dávných dob, kdy se v 

Praze tančilo, zpívalo a hlavně smálo.  

A že to byla pořádná show, o tom nebylo 

pochyb.  

Celá akce, která proběhla v místním 

obecním sále, byla oslavou nejen našich 

seniorů, ale i staropražské tradice. Vedení 

obce se totiž rozhodlo zapojit do 

programu a dorazilo ve stylovém 

„staropražském“ úboru, takže se 

hned po příchodu stali neoddělitelnou 

součástí show. Starosta přišel v elegantní bekovce a kostkovaných kalhotách se stylovými 

kšandami, připomínajícího doby dávné, kdy v Praze fičely elegantní kabaretní večery, a 

místostarosta nezůstal pozadu – jeho úbor byl rovněž ve stylu pražského Pepíka, tedy v elegantní 

košili a pruhovaných gatích ve stylu staré školy. 

Ale pozor – to, co vzalo dech, byla paní asistentka, která jako jediná dotáhla kabaretní atmosféru 

do dokonalosti. „Na tanec, na zábavu, na všecko máme dneska náladu,“ zpívala, protože byla 

oblečena jako barová tanečnice v třpytivých šatech, které připomínaly nejen pražské kabarety, ale 

i ty nejslavnější kavárny na Václaváku. Všichni se hned ocitli ve světě smíchu, tance a 

neuvěřitelného šarmu, který tyto kabaretní večery provázel. 
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 „No tak to je teda něco. To jsem opravdu nečekal, že na nás vedení 

obce vytáhne takovou parádu.“ smál se pan Petr, jeden z účastníků, 

zatímco si připíjel s ostatními na zdraví a ochutnával drobné lahůdky, 

které byly k dispozici.  

Večer pokračoval v pravém kabaretním duchu. Zábava byla v plném 

proudu, na programu byla spousta tanců a písniček, které zpříjemnily 

všem přítomným večer.  

„Máme tu všechny staropražské písničky,“ říkal hlavní protagonista 

Petr Kubec se svou partnerkou a s velkým úsměvem, když vyzval 

přítomné, aby se zapojili do zpěvu. A že se zapojili. Do zpěvu se 

daly dámy, které předvedly výkon, za který by se nemuseli stydět     

ani profesionálové.  

                                                    „Zahořany mají opravdu duši a teď už i kabaretní styl. 

Někdy si myslím, že jsme se narodili do špatné doby – kde 

tohle všechno bylo, když nám bylo dvacet?“ přemítal s úsměvem pan 

Zdeněk, který se nechal strhnout nejen zpěvem, ale i nápaditými 

kabaretními skeči. 

Večer končil v pozdních podvečerních hodinách, ale všichni účastníci se 

shodli na jednom: takovou zábavu si nenechají ujít ani příští rok. „Už 

se těšíme na další ročník, protože tohle byl zážitek, na který 

nezapomeneme. Takováto kabaretní show je něco, co se u 

nás jen tak nevidí,“ řekla paní Jana, která si večer opravdu užívala a už 

teď plánovala, co si vezme na příští setkání. 

No a co nás čeká příště? Máme pro Vás připravenou cestu 

muzikálovými melodiemi. Už nyní se těšíme na jarní setkání.  

            Pavel P. 

 

Rozsvícení vánočního stromku a zapálení první adventní 

svíce v Zahořanech 

První adventní neděle, 1. prosince 2024, se v Zahořanech nesla         

v duchu tradice, klidu a očekávání. Místní obyvatelé i návštěvníci se  

sešli před obecním úřadem, aby společně rozsvítili vánoční stromek 

a zapálili první adventní svíci na Zahořanském adventním věnci. 

Tento každoroční rituál znamená pro mnoho z nich začátek 

vánočního období a připomínku hodnot, jako jsou rodinná pohoda, 

láska a naděje. 

Děti se těšily na výzdobu a připravené vánoční ozdoby, které na 

stromku zářily v podvečerním světle. Stromek, letos opět  
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majestátní a bohatě nazdobený, stál na svém tradičním místě, na ploše před vchodem na obecní 

úřad a čekal na svůj okamžik, kdy se stane středem pozornosti.  

Letos bychom rádi poděkovali milé dárkyni, naší sousedce paní Marušce K, která stromeček obci 

darovala. 

S příchodem večera, přesně v 18:30 hodin, se před stromek 

postavil starosta obce, aby přivítal přítomné a pronesl krátkou, ale 

velmi dojemnou řeč o významu adventního času. „Advent je 

časem očekávání a naděje, časem, kdy se zpomalíme a 

uvědomíme si, jak důležité je být spolu, jak si vážit každé chvilky. 

Tento stromek, stejně jako adventní věnec, nám připomíná 

hodnoty, které bychom měli nosit ve svých srdcích po celý rok,“ 

řekl, než se odebral stisknout tlačítko, které rozsvítilo vánoční 

stromek. 

A pak to přišlo – v okamžiku, kdy světla stromku zaplály, zazněl 

radostný potlesk a výkřiky nadšení. Stromek, ozdobený 

desítkami barevných světel, zářil na místě před úřadem a 

přinesl s sebou kouzelnou atmosféru, která je pro adventní čas 

tak typická. K tomu se nesla typická vánoční muzika a dětská 

radost byla v tuto chvíli neuvěřitelně nakažlivá. 

Po rozsvícení stromu následovalo další důležitý moment – zapálení první svíce na adventním 

věnci. Tento okamžik se uskutečnil u Zahořanského adventního svícnu, který byl umístěn 

nedaleko stromu. Byla tak zapálena první svíce, která symbolizovala naději. Tento symbolický akt 

měl pro všechny přítomné velký význam – první svíce totiž nejen osvětlovala svícen, ale i srdce 

všech, kteří se zúčastnili. Advent je obdobím, kdy si připomínáme, že i v těžkých chvílích můžeme 

najít naději. Tato svíce nám ukazuje, že i v nejtemnějších dnech je světlo, které nás vede. 

Zapálená svíce „Naděje“ byla věnována Rozárce, kterou 

přítomní podpořili finančním darem v její nelítostné                

a odvážné bitvě s osudem. 

Pro místní obyvatele i návštěvníky byl tento večer 

nezapomenutelným zážitkem, který připomněl hluboký 

význam adventu. Těchto několik minut, kdy světla na stromě 

zářila a první svíce na adventním věnci byla zapálena, se 

stalo chvílí ticha a zamyšlení nad tím, co pro každého z nás 

znamená pravý duch Vánoc. 

Zahořany tímto tradičním způsobem nejen zahájily 

adventní období, ale také posílily komunitní ducha. Lidé se 

po skončení slavnostního aktu ještě dlouho zdržovali na 

ploše před hostincem U Pepíčka, kde sdíleli radost ze 

společného zážitku a těšili se na přicházející svátky. 

Tento okamžik byl nejen připomínkou tradic, ale také 

výzvou k tomu, abychom se na chvíli zastavili, zamysleli 

a věnovali více času tomu, co je v životě skutečně 

důležité – rodině, přátelům a společně stráveným 

chvílím.                                                                                        Pavel P. 
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Mikulášská besídka v Zahořanech 
 

Jeden zimní podvečer se Zahořany proměnily v kouzelné místo plné andělských křídel, tajemných 

čertů a, samozřejmě, Mikuláše. Tradiční Mikulášská besídka, která se konala v sále obecního úřadu 

v hostinci U Pepíčka, byla opět 

naplněná radostí, smíchem        

a nezapomenutelnými 

okamžiky. A nechyběly ani 

sladkosti pro všechny 

odvážlivce. 

Už od začátku večera se děti 

nemohly dočkat, až se setkají    

s Mikulášem, anděly a čerty.     

A nebylo divu. Těchto krásně 

vyvedených postav bylo na 

místě opravdu dost – Mikuláš    

s dlouhým bílým plnovousem, 

andělé s jemnými křídly a čerti   

s rohy, ocasem a ohnivým 

pohledem. Atmosféra byla 

přímo pohádková. 

Po úvodním přivítání, se začala 

besídka naplno rozjíždět. Děti se s radostí zapojovaly do různých soutěží, které měly připraveny 

členové sboru dobrovolných hasičů v obci. Některé děti byly při soutěžích tak odvážné, že se nebály 

zapojit veškerou sílu a um, aby zvítězily. 

Samozřejmě, že cílem všech bylo dočkat se příchodu Mikuláše a jeho družiny. A pak to přišlo. Na 

konci besídky a sportovních klání se v sále zatmělo a objevila se dlouho očekávaná skupina 

Mikuláše, andělů a samozřejmě čertovského plémě. Každý odvážlivec, který dokázal Mikulášovi      

a andělům zarecitovat básničku či zazpívat koledu, si vysloužil balíček dobrot, který Mikuláš 

rozdával z velkého koše. A že bylo co rozdávat. Bonbóny, čokolády, lízátka a všelijaké dobroty – 

všechny děti odešly spokojené a s úsměvem na tváři. 

Ačkoliv se na chvíli zdálo, že čerti budou mít v plánu 

trochu více „strašení“, jejich úkol byl nakonec jasný – 

přidat svůj um k celkovému veselí. A tak na závěr, po 

malém čertovském tanečku a několika „baf“ si každý 

z přítomných mohl oddychnout, že čerti tentokrát přišli 

s mírnějšími úmysly. 

Když večer končil a poslední čert odcházel s mírným 

úsměvem na tváři, bylo jasné, že Mikulášská besídka 

v Zahořanech byla opět velkým úspěchem. Děti se 

rozcházely domů s plnými taškami sladkostí a v srdci 

pohádky o Mikuláši, andělech, čertech a tom 

nejlepším z adventní atmosféry. Už se všichni těší na 

příští rok.                                                                                                                               Pavel P. 
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Pozvánka na vánoční kapličku v Zahořanech 

Milí obyvatelé Zahořan a přátelé, 

srdečně vás zveme na tradiční vánoční kapličku, která se bude konat v sobotu 21. prosince 

2024 od 17 hodin v naší krásné kapličce. 

Přijďte si užít kouzelnou vánoční atmosféru, společně zpívat koledy, nasát sváteční náladu a chvíli 

se zastavit uprostřed předvánočního shonu. V kapličce zazní tradiční vánoční písně a nebude 

chybět ani rozsvícení poslední svíce na Zahořanském adventním svícnu.  

Těšíme se na vás, na společné chvíle radosti a klidu, které jsou pro adventní čas tak typické. 

Přijďte si s námi užít vánoční pohodu. 

 

 

                                                                                       Pavel P. 
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Rekonstrukce povrchu silnice III/11627 v Zahořanech 

Na jaře 2025 čeká Zahořany významná rekonstrukce povrchu silnice III/11627, která prochází naší 

obcí. Tento krok je součástí dlouho očekávané modernizace komunikací v regionu a přinese 

zlepšení nejen bezpečnosti, ale i komfortu pro všechny řidiče a obyvatele. 

Silnice III/11627 je jednou z hlavních komunikací v okolí Zahořan, která spojuje obec s dalšími 

částmi regionu. Vzhledem k jejímu stavu, který se v posledních letech zhoršil, se vedení obce 

rozhodlo v souladu s krajským úřadem pro kompletní rekonstrukci. 

Rekonstrukce bude zahrnovat celkovou výměnu povrchu silnice, opravu základů komunikace, 

odstranění starých nerovností a vytvoření hladšího a bezpečnějšího povrchu pro automobilový i 

pěší provoz. Kromě toho dojde i k vylepšení odvodnění, což by mělo zamezit vzniku nových 

nerovností a výrazně prodloužit životnost silnice. 

Dalšími změnami budou i nové vodorovné 

značení a zlepšení přístupových cest k 

některým nemovitostem. Místní obyvatelé se 

také mohou těšit na lepší osvětlení v 

některých úsecích, kde to podmínky dovolí. 

Rekonstrukce si bohužel vyžádá určité 

dopravní omezení. Po dobu prací bude silnice 

uzavřena v několika fázích, přičemž objízdné 

trasy budou včas oznámeny. Obec i krajský 

úřad slibují, že o všech změnách a uzavírkách 

budou včas informovat prostřednictvím 

obvyklých komunikačních kanálů, včetně 

místního rozhlasu a obcí distribuovaných letáků. 

Ačkoli se bude jednat o rozsáhlou rekonstrukci, projekt je naplánován tak, aby došlo k co 

nejmenšímu narušení každodenního života. V některých obdobích bude umožněn průjezd po 

jedné polovině silnice, a to i s doprovodným značením a řízením provozu. Přesto však budou řidiči 

muset počítat s delšími cestovními časy během období, kdy budou práce probíhat. 

Rekonstrukce silnice III/11627 je součástí širšího plánu modernizace komunikací v regionu, která 

má zlepšit dopravní obslužnost a podmínky pro dopravu ve všech směrech. S dokončením 

rekonstrukce se očekává zvýšení bezpečnosti, zkrácení času cestování a lepší dostupnost pro 

všechny obyvatele Zahořan. 

Obec Zahořany i krajský úřad děkují všem obyvatelům za trpělivost a pochopení během realizace 

tohoto důležitého projektu. 

                                                                                                                                            Pavel P. 
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Zahořany plánují vybudování pumptrackové dráhy pro kola  

Zahořany se připravují na zajímavý projekt, který přinese nový způsob trávení volného času pro 

všechny cyklisty i sportovní nadšence. Na prostranství vedle Čistírny odpadních vod (ČOV) by 

měla vyrůst moderní pumptracková dráha, kterou obec plánuje vybudovat z hald zeminy, jež byly 

nedávno navezeny na toto místo. 

Pumptracková dráha, která je v posledních letech stále populárnější, je speciálně navržená 

cyklistická trať, která umožňuje zábavnou a adrenalinovou jízdu pro všechny věkové kategorie. 

Dráha se skládá z různých vln, zatáček a skoků, které je možné projet bez nutnosti šlapání – stačí 

využít techniku pohybu a rytmus jízdy, což je ideální pro kola, skateboardy, koloběžky i inline 

brusle. 

Záměr vybudovat pumptrack na prostranství vedle ČOV vznikl jako nápad, jak efektivně využít 

zbytečnou zeminu, která byla navezena na toto místo v rámci úpravy okolního terénu. Tento 

prostor, který byl dříve nevyužívaný, se tak promění v atraktivní sportovní zónu, která přitáhne 

nejen místní, ale i návštěvníky z okolí. 

Pumptracková dráha bude skvělým zázemím pro naše mladé cyklisty, ale i pro všechny, kdo mají 

rádi adrenalin a chtějí si zlepšit svou jízdu na kole nebo koloběžce. Kromě toho bude tato dráha 

sloužit i jako místo pro rodinné výlety a setkání, což zlepší kvalitu veřejného prostoru a nabídne 

nové možnosti trávení volného času pro všechny generace. 

Jedním z hlavních cílů je, aby byla pumptracková dráha přístupná pro všechny – od malých dětí, 

které se teprve učí jezdit na kole, až po zkušené cyklisty, kteří si chtějí vyzkoušet náročnější sekce  
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trati. Dráha bude navržena tak, aby byla bezpečná a zároveň dostatečně náročná pro všechny 

úrovně dovedností.  

 

 

 

 

Představitelé obce již zahájili konzultace s odborníky na stavbu pumptrackových drah, kteří zajistí, 

že celkový projekt bude odpovídat moderním standardům a bude vyhovovat jak bezpečnostním, 

tak ekologickým požadavkům. 

Výstavba pumptrackové dráhy by měla začít na jaře 2025, kdy budou provedeny zemní práce a 

přípravy terénu. Po jeho dokončení se dráha stane atraktivním místem pro cyklisty všech 

věkových kategorií a bude skvělým místem pro pořádání sportovních akcí nebo komunitních 

setkání. 

Projekt pumptrackové dráhy je součástí širšího plánu obce Zahořany na revitalizaci veřejných 

prostranství a zlepšení nabídky volnočasových aktivit pro místní obyvatele. „Tento projekt přinese  

nejen nový sportovní areál, ale také posílí komunitního ducha a umožní našim dětem a dospělým 

najít nové způsoby, jak být aktivní a trávit čas venku,“ dodává starosta. 

 

Těšíme se, že pumptracková dráha se stane novým místem setkávání a aktivního odpočinku pro 

všechny milovníky cyklistiky i sportu v Zahořanech. 
                                                                                                                                     Pavel P. 

Jarní setkání seniorů v Zahořanech 

V sobotu 8. března 2025 se uskuteční tradiční jarní setkání seniorů, na kterém opět nebude 

chybět spousta zábavy, tance a samozřejmě muzikálové melodie. Tento rok bylo téma zvoleno s 

ohledem na velkou oblibu muzikálů mezi našimi staršími spoluobčany. Setkání tak nabídne nejen 

příležitost k setkání, ale i k nezapomenutelnému zážitku ve stylu Broadway. 

Muzikálový večer slibuje jedinečný program plný písní z těch nejslavnějších muzikálů, které naše 

seniory jistě potěší. Chybět nebude ani příležitost si zazpívat oblíbené melodie a zatančit na rytmy 

známých muzikálových hitů. Pořadatelé si pro účastníky připravili zajímavý program, který je 

zároveň nostalgickou cestou do minulosti i svěží dávkou muzikálové energie. 
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Program setkání bude zahrnovat nejen vystoupení umělců z hudební agentury Petr Kubec, kteří 

zazpívají několik známých muzikálových písní, ale i interaktivní část, kde si mohou účastníci 

zazpívat své oblíbené melodie a zatančit na melodie, které jim připadají nejsympatičtější.  

Tento večer bude také skvělou příležitostí pro všechny seniory, aby se setkali, poklábosili a 

vzpomněli na své vlastní zážitky s muzikály. Pro všechny účastníky bude připraveno malé 

občerstvení a nápoje, aby se mohli během akce občerstvit a užít si atmosféru ve společnosti 

přátel. 

Setkání se uskuteční v sále obecního úřadu Zahořany od 15:00 hodin. Vstup je zdarma pro 

všechny seniory z obce a jejich přátele. Pro všechny, kteří se chtějí zúčastnit, je připravena 

příjemná a uvolněná atmosféra, která bude ideální pro odpočinek a zábavu. 

Rádi bychom pozvali všechny seniory z naší obce, aby přišli, pobavili se, zazpívali si a užili si 

krásné chvíle. Je to skvělá příležitost nejen pro kulturu, ale i pro to, abychom si společně užili jarní 

den. 

Nezapomeňte si tedy rezervovat 8.březen v kalendáři – čeká vás nezapomenutelný muzikálový 

zážitek, který vám vykouzlí úsměv na tváři 

 

 

 

 

 

 

 

Pavel P. 
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Zahořany na jaře 2025 přivítají novou sjezdovku. 

Zahořany se letos 1. dubna 2025 mohou těšit na novinku, která přitáhne milovníky zimních sportů z 

celého regionu. Místní prostranství vedle rybníka, kde se nachází obrovská hromada recyklovaného 

materiálu, se totiž promění na moderní sjezdovku. Ačkoliv zpočátku to vypadalo jako vtip, vedení 

obce je připraveno investovat do této jedinečné atrakce. 

„Po diskusích s odborníky a sportovními nadšenci jsme se 

rozhodli, že právě tato lokalita bude ideální pro vybudování 

zimního střediska. Místo, kde se hromadí recyklát, je totiž nejen 

dobře dostupné, ale také skvěle orientované pro sjezdovou trať,“ 

říká s úsměvem starosta obce. „Věříme, že Zahořany se tak 

stanou novým cílem pro všechny, kdo milují zimní radovánky – 

lyžování, snowboarding, sáňkování... a hlavně – zábavu na 

sněhu.“ 

Podle plánu, bude sjezdovka dlouhá více než 10 metrů a nabídne 

skvělé podmínky i pro začátečníky, kteří si budou moci vyzkoušet 

své první oblouky na lyžích nebo snowboardu. Pro zkušenější 

lyžaře bude k dispozici strmější úsek s vyššími nároky na 

techniku. A co je na tom nejlepší – sjezdovka bude napájena 

výhradně umělým sněhem, který zajistí perfektní podmínky po 

celou zimní sezónu. 

Mnozí se ptali, co se bude dít s hromadou recyklovaného 

materiálu, který je momentálně na prostranství vedle rybníka. 

Odpověď je jednoduchá – použije se k vybudování zázemí 

sjezdovky. Podle projektantů bude tento materiál nejen 

stabilizovat terén, ale také vytvoří ideální podmínky pro skluznou dráhu. Představitelé obce dokonce 

uvažují o využití recyklovaných materiálů pro vybudování záchytných systémů pro sníh a případně 

i malých umělých vleků. 

„Máme v plánu využít každý kousek tohoto materiálu. Nejen že šetříme životní prostředí, ale také 

vytváříme nové možnosti pro zimní sporty. Zahořany se tak stanou místem, kde bude moci každý 

zažít pravý horský zážitek, a to i bez nutnosti dlouhých cest do větších středisek,“ dodává starosta. 

 

A co na to místní obyvatelé? 

Názory místních jsou zatím smíšené. Někteří vítají novinku jako skvělý způsob, jak oživit obec a 

přitáhnout návštěvníky. Jiní se ale obávají, že se prostranství vedle rybníka stane přeplněným 

místem, a že klidné prostředí, na které jsou Zahořany zvyklí, bude narušeno. 

„Zimní středisko je sice skvělé, ale mám trochu obavy, jak to ovlivní okolní přírodu. V každém 

případě bych ale ocenil, kdyby nám obec poskytla více informací o tom, jak to všechno bude 

fungovat,“ říká jeden z místních obyvatel, pan Karel. 
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Ale pozor – šlo o aprílový žert! 

Na závěr však musíme všechny naše čtenáře uklidnit.    

Celý tento článek je totiž aprílový žert. 

Ve skutečnosti se hromada recyklátu, která byla 

navezena na prostranství vedle rybníka, použije k 

obnově místních cestiček v obci, což znamená, že 

materiál bude využit k vylepšení infrastruktury, která 

slouží obyvatelům i návštěvníkům. Cestičky budou 

opraveny a doplněny o nový, kvalitní povrch, což zlepší 

přístupnost a pohodlí pro všechny, kdo se rádi 

procházejí Zahořany. 

Doufáme, že vás tento aprílový žert pobavil a že se 

těšíte na skutečné vylepšení našich cestiček, které 

přijdou v nejbližších týdnech počátku roku 2025. 
                                                                                         Pavel P. 

 

Duben – měsíc zeleně a přírody 

 

Opět se připravujeme na jedinečnou akci, která bude mít pozitivní dopad na vzhled naší obce a 

zároveň zapojí místní obyvatele do tvorby krásnějšího a zelenějšího prostředí.  

V dubnu 2025 proběhne osázení stromky na místech, která navrhnou samotní občané Zahořan.  

Tento projekt, který má za cíl oživit veřejné prostory a 

podpořit ekologické myšlení, je otevřen všem, kdo mají 

zájem o zlepšení vzhledu naší obce. Každý obyvatel, 

který má nápad na lokalitu vhodnou pro nové stromy, 

může svůj návrh poslat na obecní úřad.  

Během dubna se pak uskuteční společné setkání, na 

kterém bude rozhodnuto, kde přesně nové stromy budou 

vysazeny.  

Do projektu se mohou zapojit nejen dospělí, ale i děti, 

které se mohou podílet na výběru stromků a jejich 

zasazení. Celá akce bude mít nejen estetický, ale i 

ekologický význam – stromy pomohou zlepšit kvalitu 

ovzduší, poskytnou stín a přírodní útočiště pro zvířata, 

a navíc přispějí k zadržování dešťové vody.  

Obec Zahořany věří, že tímto způsobem vytvoříme 

společně příjemnější a zdravější prostředí pro všechny 

generace. Těšíme se, že se do této akce zapojí co 

nejvíce lidí a že společně vytvoříme krásnou zelenou oázu pro naše děti a 

budoucí generace.                                                                                                         Pavel P. 
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Obnova rybolovu na Zahořanském rybníku 

Zahořanský rybník, který se nachází v malebné krajině, je místem s bohatou historií rybolovu. V 

posledních letech však čelí výzvám, které ovlivňují jak kvalitu vody, tak i populace ryb. Obnova 

rybolovu na tomto rybníku je nejen kladně vnímána místními obyvateli, ale představuje i důležitý 

krok k udržení biodiverzity, zdraví ekosystému a  

Rybníky v České republice, a Zahořanský není výjimkou, v minulosti čelily několika problémům. 

Intenzivní rybolov, znečištění vody a invazivní druhy ryb poškodily přirozenou rovnováhu. 

Nadměrný výlov ryb bez dostatečné regenerace rybí populace vedl k poklesu některých druhů, 

které byly pro tento ekosystém klíčové. 

K tomu se přidaly problémy s kvalitou vody, které souvisejí s nadměrným hnojením okolních polí, 

sedimentací a špatnou cirkulací vody. To vše zhoršilo podmínky pro zdravý růst ryb a pro obnovu 

ekosystému rybníka. 

Prvním krokem je zajištění čistoty 

vody, což je zásadní pro zdraví ryb. 

To zahrnuje snižování znečištění a 

kontrolu nad množstvím živin, které 

se dostávají do vody. Využívání 

přírodních filtrů,  

například vysazování rostlin, které 

pomáhají čistit vodu, může mít 

pozitivní dopad na kvalitu vody a 

podporovat zdravý růst ryb. 

Obnova rybníka vyžaduje také 

pečlivou správu rybí populace. To 

znamená omezení nadměrného 

lovu a aktivní restituce ohrožených 

druhů. Zavedení opatření, která 

umožní rybám přirozený růst a reprodukci, 

pomůže obnovit stabilní rovnováhu mezi různými druhy. Vhodné jsou i rybářské 

limity, které chrání mladé a reprodukční jedince. 

Kromě ryb se obnova rybníka soustředí také na celkovou biodiverzitu. Místní ekosystém by měl 

být co nejvíce přirozený, což zahrnuje i podporu ostatních vodních živočichů, jako jsou vodní 

hmyz, obojživelníci, ptáci a rostliny. Obnova mokřadů a rozmanité vegetace kolem rybníka 

pomůže vytvořit zdravé prostředí, které bude podporovat všechny složky místní přírody. 

Obnova rybolovu na Zahořanském rybníku není pouze environmentální záležitostí, ale má i 

významný dopad na místní komunitu. Kromě obnovy tradičního rybolovu, který může být 

základem pro rekreační rybaření, turistiku a místní ekonomiku, představuje i příležitost pro 

vzdělávání o ekologii a trvale udržitelném rozvoji. 

Zahořanský rybník se tak stává nejen symbolem snahy o obnovu přírody, ale i místem, které 

spojuje komunitu s přírodním dědictvím. Místní rybáři, ekologové a obyvatelé spolupracují na tom, 

aby tento prostor zůstal zdravým a živým pro další generace.                                         Pavel P. 
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Odpadářská společnost BOS mění manažera 

  

Od 1. listopadu 2024 změnila Brdská odpadářská 

společnost s. r. o. (BOS) své vedení. 

Novým manažerem společnosti se stává Petr 

Kučera, který má v oboru řízení provozu dlouholeté 

zkušenosti. Osm let působil v ROPID (Regionální 

organizátor pražské integrované dopravy, p. o.), 

kde měl na starosti organizování dopravy              

v Mníšeckém regionu. Připravoval veškeré 

podklady pro jízdní řády, jednal s obecními           

a městským úřady, krajským úřadem i KSÚS. 

Posledních 15 let pracoval na pozici dispečera   

u autobusové dopravní společnosti Martin Uher 

spol. s r. o., kde řídil až 80 zaměstnanců. Mimo 

jiné povinnosti zpracovával i podklady pro 

výběrová řízení k soutěžím na náhradní 

dopravu za vlaky. 

Zkušenosti má i s fungováním BOSu, jako 

místostarosta Zahořan byl při zakládání této 

společnosti a podílel se na jejích aktivitách 

v rámci své domovské obce. 

Brdská odpadářská společnost s. r. o. byla založena 

„Dobrovolným svazkem obcí Technické služby Brdy a Hřebeny“. Členy svazku  

jsou obce Mníšek pod Brdy, Nový Knín, Čisovice, Jíloviště, Klínec, Trnová, Voznice a Zahořany. 

Od 13. prosince 2021 začala v mníšeckém regionu svážet odpady. 

Dosavadní manažer BOSu Jan Marek pokračuje v čele společnosti Poberounské odpady s. r. o. 
                                                                                 Petr K.. 

Projekt Svazkové školy pod Skalkou úspěšně směřuje k cíli 

 

Máme za sebou letní měsíce, které nás sice sužovaly úpornými vedry, ale i v takových 

podmínkách směřoval projekt Svazkové školy pod Skalkou mílovými kroky kupředu. Na konci 

června podala projekční kancelář VPÚ Deco v zastoupení investora, Dobrovolného svazku obcí 

Svazková škola pod Skalkou (dále DSO), žádost o stavební povolení. Zástupci jednotlivých obcí 

se shodli na tom, že chtějí, aby proces běžel ještě podle původního znění stavebního zákona, a 

tak jsme udělali všechno proto, abychom měli dostatek podkladů pro podání žádosti. Projektová 

dokumentace je kompletní, získali jsme většinu vyjádření dotčených orgánů a v současné době 

probíhá dokončování konceptu řešení standardů, technických specifikací a knihy místností 

k projektu, na kterých intenzivně spolupracujeme také s architektonickou kanceláří APRIS 3MP.  

https://bosbrdy.cz/
https://bosbrdy.cz/
https://www.zpravyzmnisku.cz/wp-content/uploads/2024/10/BOS_foto-scaled.jpg
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Na červnové členské schůzi došlo ke schválení znění „Smlouvy o právu stavby“, kterou na svém 

zářijovém zasedání schválilo také zastupitelstvo města Mníšek pod Brdy. Pozemek, na kterém má 

škola stát, zůstane po dobu 99 let ve vlastnictví obce, přičemž v katastru bude zapsáno právo 

stavby ve prospěch DSO. Inspirovali jsme se u svazků, které již svou školu staví nebo postavily a 

všichni do jednoho zvolily stejný způsob. Tento umožňuje svazku postavit na pozemku budovu  

 

svazkové školy a nakládat s pozemkem dle smlouvy. Instituce, u kterých bychom rádi čerpali 

dotace (MŠMT, MŽP, MMR a jiné) takovou formu také upřednostňují.  

 

Měli jsme také několik důležitých osobních schůzek s politickými představiteli, se kterými jsme 

diskutovali možnosti alokace finančních prostředků ve státním rozpočtu na příští rok, které by 

umožnily přidělení dotace na výstavbu naší svazkové školy. V současné době nemáme žádné 

oficiální stanovisko k tomu, zda v rozpočtu na rok 2025 budou, nebo nebudou tyto prostředky 

vyčleněny. Protože však každým dnem očekáváme vydání územního rozhodnutí, což považujeme 

za důležitý milník na naší cestě, naplánovali jsme na konec října schůzku s ředitelkou investičního 

odboru na MŠMT paní Ing. Yvetou Kurfürstovou a panem Ing. Pavlem Kaňkou, kterým 

představíme aktuální připravenost našeho projektu.  

 

Ze spolupráce se společností VPÚ Deco Praha, která je tvůrcem celého projektu, jsme všichni 

nadšení. Jejich nasazení, neutuchající aktivita a přesné plnění termínů je zárukou, že vznikne 

kvalitní projekt svazkové základní školy. Jsem opravdu vděčná, že spolupráce napříč všemi 

členskými obcemi a jejich zástupci je intenzivní, vzájemná a úspěšná. Děkuji tímto všem za jejich 

zapojení a pomoc a těším se, na další důležité milníky, které nás v následujících měsících čekají. 

Projekt má webové stránky www.skolapodskalkou.cz.                                                Pavel P. 

http://www.skolapodskalkou.cz/
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CO SE DĚJE ZA HUMNY 

 

Oblast Mníšecka v příměstské autobusové dopravě od 1. 

prosince obsluhuje ČSAD Benešov 

  

 

 

Od 1. prosince 2024 dochází v oblasti Mníšecko ke změně autobusového dopravce, 

Společnost Martin Uher spol. s r. o. vystřídá ČSAD Benešov s. r. o., která je členem dopravního 

uskupení ICOM transport. 

V souvislosti se změnou dopravce Pražské integrované dopravy (PID) budou od 1. prosince 

platit nové jízdní řády, stáhnout si je můžete na našich stránkách obce. 

Jaký dopravce tu bude jezdit? 

Oblast mezi Berounkou a Vltavou si rozdělí dopravci ČSAD Benešov a Martin Uher. ČSAD 

Benešov se tu bude starat především o provoz linek obsluhovaných kloubovými autobusy, Martin 

Uher své autobusy pošle na méně vytížené linky v okolí Mníšku pod Brdy a Štěchovic. 

Které linky budou obsluhovat? 

• ČSAD Benešov bude zajišťovat linky: 314, 317, 318, 320, 334, 748 a 961, v kooperaci s 

ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY ještě 319. 

https://www.zpravyzmnisku.cz/wp-content/uploads/2024/11/csad.jpg
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• Martin Uher bude zajišťovat linky: 361, 437, 439, 446, 447, 448, 517, 525, 672, 688 a 

Cyklobus, v kooperaci s ČSAD Benešov ještě 338, 390, 440 a 449. 

 

S jakými autobusy se tu bude jezdit? 

Martin Uher se vyzbrojil autobusy Iveco Crossway LE, málo vytížené linky budou obsluhovat 

minibusy, především vozidla Dekstra. ČSAD Benešov si pro svou expanzi na levém břehu Vltavy 

přichystalo standardní autobusy Setra S 415 LE a S 515 LE a kloubáky Mercedes-Benz Citaro. 

 

 

                                                                                                                                    Pavel P. 
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SDH Zahořany 

 

Hasičská mládež dobývá krajská a republiková kola 

 Po úspěšně zvládnutých postupových kolech, o kterých jsme již informovali v květnovém 

čísle, se naše mládež předvedla na krajském kole v Rakovníku, snad v nejlepším světle, v jakém 

mohla. Naši jednotlivci v disciplínách 100m překážek a dvojboji dosáhli krásných výsledků, na 

které jsme byli velice pyšní. Dorostenky a dorostenci obsadili úctyhodná místa, a tak jsme se 

radovali z postupu na Mistroství České republiky, které se konalo v Písku na začátku července. 

Nejlepšího umístění dosáhl Jiří Fous, který se stal čtvrtým nejrychlejším dorostencem České 

republiky. Červencovým ,,mistrákem“ skončila jarní část soutěžení mladým hasičům a dorostu. 

 Ihned po prázdninách jsme vyrazili do dalších bojů, především na soutěže v požárním 

útoku, kde jsme si odvezli ze Sloupu krásná třetí místa ve všech kategoriích a následně 23. 9. 

také hromadu medailí z Libčic u Nového Knína. V Libčicích jsme zakončili útokovou a atletickou  
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Ženy Zahořany opět královnami Středočeského kraje 

 Ve dnech 17. – 18. 6. se konalo krajské kolo v požárním sportu – Mladá Boleslav. I když 

z nadpisu tohoto příspěvku je patrný úspěch ženského družstva, tak muži neotáleli! V disciplíně na 

100m překážek Jiří Fous získal 2. Místo, což je pro náš sbor v této kategorii mužů úspěch 

historický. Muži celkově po štafetě a útoku celkově pátí. Zahořanské ženy opět navázaly na pozici 

vládnoucího lídra kraje, a tak už na stovkách kralovala zahořanská Eliška Skalická, štafeta se 

kvartetu dívek podařila zaběhnout nejlépe, a tak se další jednička přičetla do součtu. Požární útok 

již byl ze strany stálic týmu 

pohlídán. Na městském 

stadionu v Boleslavi tedy naše 

ženy pod vedením Petra Kšána 

ml. vystoupaly pro zlaté 

medaile. 

 Radost z medailí 

vystřídala povinnosti se přes 

celé prázdniny nachystat na 

Mistroství České republiky, 

které letos hostila Olomouc. 

Na mistroství, které se konalo 

na konci prázdnin, holky 

předvedly strhující výkony, 

sice jsme si i poplakaly, ale 

tím více jsme se semkli. Jiří 

Fous doplnil kluky z SDH 

Líchovy. Olomouc byla 

krásná a vzpomínky si 

poneseme celý život. 

 Brdská liga – Již po 

13 let se naše ženy účastní 

seriálu Brdská liga, kde se 

držíme po celou tu dobu na špici. 

V ročníku 2024 holky získaly celkové třetí místo. Děvčata si celý seriál 14 

závodů užily a chceme zdůraznit, že tento závodní počin si závodnice sami hradí, ze své činnosti. 

 

Dorostenci válcovali JIHOČESKÉ STOVKY 

 Dorostenci pod vedením Stanislava Taranta objeli celý seriál stovkařských závodů po celé 

České republice, ale především se potýkali se soupeři z jihu Čech. Zavítali do destinací jako Lišov, 

České Budějovice, Zderaz a třeba na Šumpersku Bludov. Vyzdvihnout bychom chtěli dorostence 

Matouše Vozku, který v celkovém hodnocení Jihočeských stovek přivezl po součtu všech bodů 

tížený bronz. Chlapcům a celému týmu děkujeme za reprezentaci ve všech koutech ČR. 
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Závod hasičské všestrannosti a brannosti ÚHOLIČKY 2024 

 Hasičská mládež se ve své činnosti neomezuje jen na sportování s hasičským čerpadlem, 

ale také se aktivně zapojujeme do nácviku řešení situací, které by je mohli v životě potkat. 

Zasahujeme do oblasti první pomoci, tísňová volání, orientace v přírodě či řízení složité dopravní 

situace + nevyjímaje hasičskou problematiku. Vrcholem těchto aktivit je již zmíněný název závodu 

ZHVB. Tento běžecky vytrvalostní závod spolu s plněním jednotlivých stanovišť hostili Úholičky 7. 

října. Zahořanská přípravka svou kategorii vyhrála, mladší celkově třetí a starší druzí. 

Dorostenkám pod vedením Veroniky Švestkové se povedlo vyhrát a postoupit do krajského kola, 

které se konalo o 14 dní později. I zde holky nepromarnily šanci a radovaly se z postupu na 

Mistroství České republiky do Hradce Králové, které se poběží v dubnu 2025. 

 

Činnost JSDH ZAHOŘANY 

 V průběhu celého roku byla aktivně připravena výjezdová jednotka obce, která úzce 

spolupracuje s hasičským sborem jako takovým. Úspěchem je pro nás další cesta dovybavení 

jednotky. Pro účely ochrany před škodlivým hmyzem byla 

pořízena kompletní souprava pro ochranu hasiče, ale i 

samotnou likvidaci. O tyto služby se mohou občané 

Zahořan hlásit na obci či přímo u velitele Petra Kučery. 

V letošním roce byla především stěžejní situace spojená se 

zářijovými vydatnými dešti, kdy jsme monitorovali situaci 

v obci, ale i okolí. Na výzvu obce jsme také vyčerpávali 

vodu z jam vzniklých opravou vodovodu v horní části 

obce. V srážkově nejvydatnějším období se dohled konal 

co 5 hodin a sledovala se hladina vodních nádrží a rybníka 

v dolní části obce. Hasičský sbor zaslal finanční pomoc sboru hasičů na 

Opavsku (5000,- na vybavení klubovny). Na základě podkladů této činnosti se podpora obce 

v příštím roce zvýší, za což děkujeme obecnímu zastupitelstvu v čele se starostou Pavlem 

Přecechtělem.  

 

Poděkování a přání do roku 2025 

 Vážení spoluobčané obce Zahořany, příznivci a přátelé hasičské myšlenky, chceme Vám 

poděkovat za Vaší veškerou podporu v uplynulém období.  

 Snad se Vám povede sejít u vánočního stolu se všemi svými milovanými, užijete si krásné 

svátky a vyšlápnete pravou nohou do roku 2025, kde bychom si spolu s Vámi přáli najít mnoho 

štěstí, osobních úspěchů v pracovním i osobním životě, ale hlavně kopu zdraví a lásky. Nám 

hasičům přeji – ať nám nehoří a můžeme se s Vámi vidět jen při příjemných akcích. 

                                                                                   Petr Kšána, ml.
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Sezona 2024 v podání běžců SK Zahořany 

Jedním z prvních letošních závodů byl pro mnohé naše běžce již tradičně v neděli 25.5.2024 šestý 

ročník našeho domácího závodu Zahořanská 10 – aneb běh okolo Pleše, který se postupně 

stává velice oblíbenou akcí nejen v Zahořanech ale i v širokém okolí. I letos se akce konala jako 

jeden ze závodů Brdského běžeckého poháru. Na start se postavilo 148 běžců, z toho 76 dětí a 

72 dospělých. Nejrychleji tratí v novém traťovém rekordu prolétl Michal Burian z SK Sporting 

Příbram v neuvěřitelném čase 36:54, který tímto posunul rekord závodu na tu nejvyšší možnou 

úroveň a získal voucher na bezplatný pronájem vozu Škoda na víkend od našeho hlavního 

partnera společnosti AUTO POLY Příbram.  

Z domácích borců a borkyň (SK Zahořany) se nejvíce dařilo Zuzaně Kadavé (3.místo) na 5 km 

trati, Davidu Kulíkovi (3.místo) v kategorii M1 18-39 let, Petru Mourkovi (3.místo) a Martinu 

Pokornému (4.místo) oba v kategorii M3 50-59 let, Karlu Bláhovi ze Zahořan (vítěz) kategorie M3 

50-59 let a Michale Matysové z Mníšku (vítězka) kategorie Z2 36-45 let běžící v barvách našeho 

klubu.    

 

 

Zahořanská 10, nejrychlejší muži: 1.místo: Michal Burian (SK Sporting Příbram), 2.místo: Jiří Václavík (Dobříš), 

3.místo: David Kulík (SK Zahořany) 
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Na trati Z10, zleva: Zuzana Kadavá, David Kulík, Karel Bláha, Petr Mourek, Michala Matysová  

 

Dalším, již tradičním a téměř "domácím" závodem byl Brdský ½ Maraton v rámci seriálu Trail 

Running Cup v Kytíně dne 24.8.2024, kde nás úspěšně reprezentovali Zuzana Kadavá (3.místo 

v kategorii Z 45-54 let a Petr Mourek (4.místo v kategorii M 50-59 let). 

 

 

 

 

Zuzana 

Kadavá a Petr Mourek na trati 

Brdského ½ Maratonu v Kytíně 

 

Martin Pokorný, náš zahořanský "multi-sportovec" a specialista na triatlony, se v letošní sezoně 

plně soustředil na trénink na Ironmana (3,8km plavání, 180km kolo a 42km běh). Kromě 4.místa v 

kategorii z domácího běhu Zahořanská 10 v rámci tréninku vyhrál také závod na paddleboardech 

v rámci Zahořanského Paddlefestu. obsadil 5.místo na XTERRA triatlonu Brdonoš v Podlesí 

ve své kategorii, 3.místo na Olympijském běhu v Mníšku pod Brdy, 4.místo v kategorii na 

Konárovickém kořenu a řadu dalších umístění na kole i v běhu.     

Prvním z vrcholů jeho letošní sezony a velkým splněným sportovním snem byl 7.7.2024 závod 

Ironman Thun ve Švýcarsku, který Martin nejen že úspěšně dokončil, ale umístil se zhruba v 

polovině startovního pole z celkového počtu 1453 účastníků. 
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Martin Pokorný po úspěšném absolvování závodu Ironman Thun ve Švýcarsku 

K úplnému vrcholu sezony pak patřila jeho účast na Mistrovství Evropy 10.8.2024 v rámci závodu 

XTERRA Czech v Prachaticích (plavání 1,5km, horské kolo 33km/ +920m, terénní běh 11km/ 

+320m) kde Martin obsadil překrásné 19.místo ve své kategorii mezi závodníky z celé Evropy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Martin Pokorný (vlevo) na trati XTERRA Czech v Prachaticích 

A aby toho sportování nebylo letos moc málo rozhodl se Martin absolvovat 24.8.2024 ještě tzv. 

Quadriatlon v rámci závodu Miladatlon v Ústí nad Labem. (0,5 km plavání, 2 km jízda na 

paddleboardu, 16,5 km horské kolo, 5,5 km terénní běh), kde Martin Pokorný obsadil 3.místo a 

jeho syn Ondřej Pokorný 8.místo mezi muži v absolutním pořadí. 
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Zleva: Ondřej Pokorný a Martin Pokorný v cíli Quadriatlonu v Ústí nad Labem 

 

David Kulík, náš nejlepší běžec letos kromě 3.místa v kategorii na domácí Zahořanské 10 

obsadil 2.místo na Olympijském běhu v Mníšku pod Brdy, vybojoval 6.místo v kategorii na 21km 

trati v rámci závodu Krkonošská 50, dále pak obsadil 5.místo v závodě Pyšelský kopec na trati 

81 km, účastnil se letošního ročníku Vltavarun a dalších zajímavých závodů. 

     

 

Olympijský běh v Mníšku, 1.místo: Martin Fic, 2.místo: David Kulík, 3.místo: Martin Pokorný 

7.12.2024 se ještě někteří naši borci chystají na Maraton Praha – Dobříš, který se již tradičně 

poběží přes Skalku a Kytín. Přijďte je podpořit nebo si zaběhnout třeba jen kratší trať z Kytína na 

Dobříš (10 km).                                                                                                         David Horyna 
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JUBILEA

Oslava životních jubileí v Zahořanech 

V letošním roce jsme v Zahořanech s radostí oslavili významná životní jubilea několika našich milých 

spoluobčanů. Tento výjimečný okamžik byl příležitostí nejen k blahopřání, ale také k vyjádření úcty 

a vděku za jejich přínos naší obci. 

Jubilea 80 let 

Čtyři výjimeční oslavenci, Karel K., Jaroslava K., Jana L. 

a Ludmila S., se dočkali krásného věku osmdesáti let. Tito 

jubilanti nás všechny inspirovali svým životním příběhem, 

vytrvalostí a moudrostí, kterou si nesou po celý život. 

Jubileum 70 let 

Další významné jubileum, sedmdesáté narozeniny, 

oslavila paní Jiřina V.. Svým přístupem k životu a 

laskavostí je pro mnohé z nás příkladem a oporou. 

Oslavy proběhly v přátelské a srdečné atmosféře, za 

přítomnosti rodiny, přátel a zástupců obce. Všem 

jubilantům přejeme pevné zdraví, štěstí a spoustu 

radostných chvil do dalších let! 

Každý z nich si zaslouží náš obdiv a uznání, a jsme rádi, 

že je máme mezi sebou. Zahořany jsou bohatší díky 

lidem, jako jsou oni. 

 

Senior taxi 

Obec Zahořany se rozhodla zlepšit kvalitu života svých 
starších obyvatel a od počátku roku 2025 nabízí službu 
Senior taxi. Tato služba je určena pro seniory, kteří 
potřebují pomoc s dopravou na místa, jako jsou lékařské 
ordinace, úřady, lékárny nebo jiné nezbytné destinace. 

Senior taxi je dostupné všem občanům obce Zahořany, 
kteří splňují věkovou hranici 65 let nebo mají omezenou 
mobilitu. Služba funguje na základě telefonické 
objednávky, kterou je možné učinit s předstihem. 
Dopravné je symbolické, aby bylo dostupné pro 
každého. 

Tato iniciativa přispívá k tomu, aby naši senioři mohli 
zůstat co nejdéle soběstační a zapojeni do běžného 
života. Pro mnohé z nich znamená možnost snadné a 
pohodlné dopravy odstranění překážek, které by je jinak 
mohly omezovat v každodenních aktivitách. 
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PŘÁNÍ K NOVÉMU ROKU 
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